
 
 
Bestyrelsesmøde tirsdag, den 17. november 2020.  
 
Kortfattet resumé af bestyrelsens drøftelser og beslutninger:  
 

 
• De på sidste møde besluttede corona-foranstaltninger er implementeret i klubben/tenniscentret, dog er 

forsamlingsforbuddet reduceret til maks. 10 personer i klublokale og på den enkelte indendørsbane. 
 

• Økonomiopfølgningen med estimat for helårsresultatet viser for både VST og VSTC tæt på et nul-
resultat, idet der dog fortsat er en række urealiserede, og dermed usikre poster indeholdt i estimatet. 

 
• Sportsligt er indendørssæsonen startet og efter to runder må det konstateres, at klubbens elitehold 

både for damer og herrer synes at være kommet i meget stærke rækker i henholdsvis elitedivisionen for 
damernes vedkommende og første division for herrernes. 

 
• Der er ifølge normal procedure indhentet børneattester for alle klubbens trænere, og denne proces 

udvides nu til også at omfatte børneattester for holdlederne for klubbens juniorhold. 
 

• Bestyrelsen drøftede nye forslag til udvidelser af faciliteterne omfattende padel-baner og flere både 
indendørs- og udendørsbaner. Med udgangspunkt i et konkretiseret forslag er det bestyrelsens hensigt 
at fremsende ansøgning til kommunen, idet en udvidelse vil indebære, at VST kan få tildelt et område af 
VSB’s fodboldareal. 

 
• VST har bedt medlemmerne deltage i en medlemsundersøgelse. Rigtig mange har svaret, og klubbens 

rating er fuldt på højde med øvrige af landets tennisklubber. Bestyrelsen evaluerer de afgivne 
bemærkninger på næste bestyrelsesmøde, når undersøgelsen er endeligt afsluttet. 

 
• VST har indgået aftale med firmaet DOTS.RECYCLING om indsamling af brugte tennisbolde, der 

efterfølgende opskæres til produktion af stole filtpuder. Opsamlingsbeholder er opstillet ved 
indgangspartiet. 
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